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Abstract (en)
[origin: ES8205141A1] A method of casting metallic strands in a closed pouring or teeming system wherein the metal is cast through a refractory
distributor vessel-pouring structure, such as a pouring spout, into an open-ended mold connected in flow communication with the pouring structure.
To improve the quality of the strand and to increase the production capacity or output of such installations at the region of a connection plane of the
distributor vessel-pouring structure and the open-ended mold the metallic melt is maintained away from the wall of the mold inlet opening by means
of a constricting or bundling electromagnetic field.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Stranggiessen von Metall in einem geschlossenen Eingiess-System wird das Metall durch einen feuerfesten
Verteilergefäss-Ausgussstutzen (2) in eine mit diesem verbundene Durchlaufkokille (3) gegossen. Zur Verbesserung der Strangqualität und zur
Erhöhung des Leistungsvermögens solcher Anlagen wird im Bereich einer Verbindungsebene (4) des Verteilergefäss-Ausgussstutzens (2) und der
Durchlaufkokille (3) die Metallschmelze von der Wand der Kokilleneintrittsöffnung (11) mittels eines einschnürenden elektromagnetischen Feldes
ferngehalten.
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